
 
Geachte leden van de Adviesraad Samenlevingszaken 
 
 
In juni heeft u een ongevraagd advies uitgebracht over de Buurtcirkel en de manier waarop dit 
initiatief in Maassluis gestalte krijgt. Dit naar aanleiding van de presentaties in de vergadering van de 
Adviesraad over de Buurtcirkel en over Wonen en zorg voor ouderen (waarbij ook eenzaamheid 
onder ouderen ter sprake kwam).  
Het college waardeert uw brede blik en dankt u voor uw advies. Hierbij informeren wij u hoe we 
verder gaan met uw suggesties.  
 
Wij citeren uit uw advies:   
Rode draad van deze voorbeelden is dat daar waar mensen elkaar ontmoeten, de gezondheid 
verbetert en de kwaliteit van leven toeneemt. 
Dit onderschrijven wij.  
 
In uw advies vraagt u;  

 
Ø Te onderzoeken in hoeverre de Buurtcirkel een veel groter toepassingsgebied kan krijgen 

en zich niet alleen tot de doelgroep van Meedoen in de Stad (met een kwetsbare positie) 
beperkt.  

Op dit moment verloopt de toegang tot een Buurtcirkel inderdaad via een beschikking van 
ZorgSamen voor Meedoen in de stad. Pameijer is in Maassluis de organisatie die de Buurtcirkel 
organiseert. Wij hebben uw advies met hen besproken en Pameijer staat ervoor open om te 
verkennen of dit kan worden verbreed. Het uitgangspunt is en blijft wel dat deelnemers bereid 
moeten zijn tot wederkerigheid (iets terugdoen voor andere deelnemers). 
 
In uw advies komt de doelgroep Senioren naar voren. Ook voor hen geldt: als ze het 
wederkerigheidsprincipe onderschrijven, kunnen ze deelnemen aan een cirkel. Pameijer is geen 
voorstander voor een aparte Buurtcirkel voor senioren. Er zijn voor deze deelgroep in Maassluis al 
diverse activiteiten, mogelijkheden en initiatieven, onder andere in ontmoetingscentra van 
Seniorenwelzijn. Wel zijn er signalen dat jonge, alleenstaande moeders die (op basis van een 
urgentieverklaring) naar Maassluis zijn verhuisd, behoefte hebben aan onderling contact.  
Pameijer gaat de mogelijkheid onderzoeken of voor deze doelgroep een nieuwe Buurtcirkel kan 
worden opgestart en wat hier eventueel voor nodig is en wat dit financieel betekent. Daarover zal 
overleg plaatsvinden met de gemeente.  
 

Ø Te onderzoeken of en zo ja wijkteam VraagRaak en huisartsen hierin een rol kunnen spelen 
zonder dat de privacy of vertrouwensband tussen arts en patiënt hier in het geding komen. 

Zowel het wijkteam als huisartsen spelen al een rol; zij zijn vaak de partij die de toeleiding van 
inwoners naar de Buurtcirkel in gang zetten. 
 

Ø Te onderzoeken in hoeverre het mogelijk is om van de verplichte eigen bijdrage een 
vrijwillige eigen bijdrage te maken. 



We zijn het met u eens dat de eigen bijdrage de toegankelijkheid niet bevordert. Pameijer 
onderzoekt samen met ROGplus of (potentiële) deelnemers via een zogeheten waakvlamconstructie 
kunnen deelnemen. Pameijer wil er wel voor waken dat er een tweedeling ontstaat tussen 
deelnemers die een eigen bijdrage te betalen en deelnemers die dat niet hoeven. Overigens hebben 
veel deelnemers die via Zorg Samen instromen, al een andere vorm van ondersteuning (bv. 
persoonlijke begeleiding), waarvoor al een eigen bijdrage wordt betaald. Deelname aan een 
Buurtcirkel kost daardoor niets extra.  
 

Wij danken u voor uw advies 

Het college van Burgemeester en Wethouders van Maassluis 


